



Handwritten signature in red ink.



REQUIREMENT TO THE USA, ENGLAND, BRITAIN, FRANCE, ETC.

АРИА-USSR



СВИДЕТЕЛЬСТВО ЖИВОЙ




pay reparations for trespass for the exclusive benefit of the heirs
 Grand Duchess Tatiana heiress
 Tsar's Princely Ancient Family of Polubinsky/Princely Family of Alive
GRANDE-TARTARIE Union of the USSR - ARIA-USSR,
 as well as to the Real people of ARIA, the people of Russia.
+79858366681, contact@ussr-aria.su

Reparations for violation of borders (from the Latin reparatio "restoration") is a form of material liability of a subject of international law of the USA, England, Britain, France and other countries for damage caused as a result of an international offense committed by them to another subject of international law, namely the heirs of To the Grand Duchess Tatiana, heiress of the Tsar's Ancient Family of the Polubinskys/Princely Family of Alive, for the theft of land GRANDE-TARTARIE, Union of Soviet Socialist Republics - ARIA-USSR, as well as to the Religious PEOPLE ARIA-PEOPLE of Rus', in particular, compensation by the states of the USA, England, Britain, France and other countries of the world, by virtue of a peace treaty or other international acts, the damage caused by all of them is irreparable damage to our native land, which was subjected to internal and external attack, as well as devastation and destruction.

The volume and nature of reparations for border violations are determined in accordance with the material damage caused and are determined by a declarative nature from September 15, 2021, the amount is 20 to the 2703rd degree grams of gold of the highest standard. The amount cannot be changed - Affidavit.

Taking into account the presence of growing external debt from the US/Russian Federation, England, France, etc. Corporations, which many times exceeds the security assets and budget of the US/Russian Federation, England, France, etc. Corporations, including the resulting debt as well as claims under the right violation of the borders of Russia, violation of , of reparation for the right of reparation for borders according to the inalienable right of birth on the land of Rus', affected heirs from the criminal activities of Corporations USA / Russian Federation, England, Britain, France, etc.

Peaceful International Sovereign Trade Vessel ARIA - country ARIA-USSR on the basis of Sole Right, Right of the Royal Family, right of ownership of Allod patrimony, right of disposal and management of the main gold assets data by birth, starting with notification of the US Embassy to the email address: **support-russia@ustraveldocs .com from February 16, 2024 from 16:16:16 GMT** automatically launched reparation processes followed by complete liquidation and the possibility of influencing Russia using accelerated measures to minimize the consequences of the irreversible destruction of the living REAL PEOPLE ARIA.



Handwritten signature in red ink.



Handwritten signature

ТРЕБОВАНИЕ К США, АНГЛИИ, БРИТАНИИ, ФРАНЦИИ И ДР.

оплатить репарации за нарушение границ в
исключительную пользу наследников
Великой Княжне Татьяне наследнице
Царского Княжеского Древнего РОДа
Полубинских/Княжеского РОДа Жива
GRANDE-TARTARIE Союз ССР – АРиЯ-USSR,
а также Реальному наРОДУ АРиЯ, наРОДУ Руси.
+79858366681, contact@ussr-aria.su

АРИЯ-USSR

**СВИДЕТЕЛЬСТВО
ЖИВОЙ**

Репарации, за нарушение границ (от лат. reparatio «восстановление») — форма материальной ответственности субъекта международного права США, Англии, Британии, Франции и других стран за ущерб, причиненный в результате совершенного ими международного правонарушения другому субъекту международного права, а именно наследникам по РОДУ Великой Княжне Татьяне наследнице Царского Княжеского Древнего РОДа Полубинских/Княжеского РОДа Жива, за хищение земли **GRANDE-TARTARIE**, Союз ССР – АРиЯ-USSR, а также Реальному наРОДУ АРиЯ-наРОД Руси, в частности, возмещение государствами США, Англией, Британией, Францией и другими странами мира, в силу мирного договора или иных международных актов, ущерба, причиненного ими всеми непоправимый ущерб нашей родной земле, подвергшейся внутреннему и внешнему нападению, а также разорению и уничтожению.

Объем и характер репараций за нарушение границ определены в соответствии с нанесенным материальным ущербом и определены заявительным характером с 15 сентября 2021 года, сумма 20 в 2703 степени грамм золота высшей пробы. Сумма изменению ни подлежит – Аффидавит.

Принимая во внимание наличие растущего внешнего долга от Корпораций США/Российская Федерация, Англии, Франции и др. многократно превышающего обеспечительные активы и бюджет Корпораций США/Российская Федерация, Англии, Франции и др. в том числе возникшего долга по праву репарации за нарушение границ Руси, а также требований по праву репарации за нарушение границ по неотчуждаемому праву рождения на земле Русь, пострадавших наследников от преступной деятельности Корпораций США/Российская Федерация, Англии, Британии, Франции, и др.

Мирное Международное Суверенное Торговое Судно АРиЯ – страна АРиЯ-USSR на основе Единоличного Права, Права Царского РОДа, права владения Аллод вотчина, права распоряжения и управления основными золотыми активами данных по рождению, начиная с оповещения Посольства США на электронный адрес: **support-russia@ustraveldocs.com** с 16 февраля 2021 года с 16:16:16 GMT автоматически запустила процессы репараций с последующей полной ликвидацией и возможности влияния на Русь, с использованием ускоренных мер для ликвидации последствий необратимого уничтожения живого Реального наРОДа АРиЯ.



Handwritten signature

Handwritten text: мы являемся инициативной группой